



04

Concrete Mixer 混凝土搅拌机

JS系列 搅拌机(带料斗)

JS Series Concrete Mixer With Bucket

Brief Introduction 总体介绍

JS series concrete mixer is double horizontal spindle forced mixer. It can work alone, or be combined with PLD series batching plant to work as simplified concrete mixing plant, or supply the main machine for the mixing plant. It can be applied in large, medium-sized, and small component factories and roads, bridges, water conservancy, ports, and other industrial or civil constructions. It can be used to mix the dry concrete, plastic concrete, fluidity concrete, lightweight aggregate concrete and various mortars. It is a high efficient machine with extensive applications.

JS系列混凝土搅拌机系双卧轴强制式搅拌机，该机具备了单机作业和与PLD系列配料机组成简易式混凝土搅拌站的双重优越性，还可为搅拌站提供配套主机，适用于各类大、中、小型预制构件厂及公路、桥梁、水利、码头等工业及民用建筑工程，可搅拌干性混凝土、塑性混凝土、流动性混凝土、轻骨料混凝土及各种砂浆，是一种高效率机型，应用非常广泛。



Main Features 性能特点

1. Special drum prolongs the service life of the steel wire rope.
2. Precise mechanical parts.
3. High-quality wear-resistant alloy casting parts and advanced production technology ensure the clearance of the mixing blades and the liner plate well-distributed.
4. Multi-combined sealing by imported components, avoid the cement and slurry contacting the shaft end, extend the service life of the concrete mixer.
5. The system is equipment with overvoltage warning and low oil level warning, safe and reliable.
6. The discharging height of concrete mixer can be designed to 1.5m, 2.7m, or 3.8m according to customer's needs.

Technical Parameters 技术参数

项目 Item	单位 Unit	JS500B
进料容量 Charging Volume	L	800
出料容量 Discharging Volume	L	500
理论生产率 Theoretical Productivity	m ³ /hr	30
骨料粒径 Max of Aggregate	mm	80/60
搅拌叶片数量 Mixing blade qty.	Qty.	2x7
搅拌电机功率 Mixing Motor	KW	18.5
卷扬电机功率 Hoist Motor	KW	5.5
水泵功率 Pump Motor	KW	0.75

1. 特制卷筒使钢丝绳寿命更长。
2. 精密的机械加工零件。
3. 高品质耐磨合金铸造配件，先进的生产工艺保证搅拌叶片和衬板间隙均匀。
4. 在轴头之间采用进口配件组装的多重轴端密封，避免水泥及泥浆接触轴头，延长搅拌机使用寿命。
5. 配备过载或低油位警报功能，确保安全可靠。
6. 卸料高度可根据客户需求，定制1.5米，2.7米和3.8米。

	JS750B	JS1000B	JS1500B
	1200	1600	2400
	750	1000	1500
	40	50	75
	80/60	80/60	80/60
	2x8	2x8	2x10
	30	37或2x22	45或2x30
	7.5	11	18.5
	11	3	3



EP-MACHINE

EPMACHINE.com